
 

 

 

 

Besluitenlijst van de oordeelvormende vergadering van 14 juni 2023 

 

 

Aanwezig:  de heer:   C.W. van Agtmaal voorzitter 

  Mevrouw:   M.C.H.M. Feskens lid 

  de heren:   M.A. Vroege  burgerlid 

     D. van Agtmaal  lid 

     A.J.D. Kouwen  lid 

     E.C. van der Spelt  burgerlid 

      E.G.J. Hobo  burgerlid 

     T.P.M. van Es  lid 

     J.J.M. Stoeldraijer lid 

     E.A.H. van Thillo lid 

     A.F.C. Theuns  lid 

     G.M.J. Tunders  burgerlid 

     J.H.F. Weerdenburg lid 

     J.W. Huijbregts  burgerlid 

     A.P.A. van der Wegen lid 

     J.C.M. Verbeek  lid 

 

  Mevrouw  E.M.J.  Prent  wethouder 

  de heren:   C.A.A.M. Gommeren wethouder 

     M.H.H.I. Remery wethouder 

      N. Baali  wethouder  

 

  de heer:   R.A.J. Defilet  griffier  

 

Pers: -  

Omroep:   

Publieke tribune:   

De besluitenlijst is een opsomming van de genomen besluiten. De integrale audio opname van de 

vergadering is na te luisteren op www.raadsteenbergen.nl bij de vergadering van 14 juni 2023  

 

01. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 

 

02. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

03. Spreekrecht burgers 

Er zijn geen aanmeldingen voor het spreekrecht.  

 

04. Vaststelling van de besluitenlijst van 17 mei 2023 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

 

 

http://www.raadsteenbergen.nl/
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05. Vragenhalfuur 

De heer Weerdenburg stelt vragen over het maaibeleid op diverse kruispunten buiten de 

bebouwde kom en het onkruid in diverse perken. Het belemmert het zicht.  

Wethouder Remery zegt dat er een overzicht gemaakt wordt van hoog groeiend groen dat het 

zicht belemmerd. In verband met uitval van personeel is het maaien van de perken nog niet 

gedaan, dat wordt zo snel mogelijk gedaan.  

 

De heer van der Spelt wil weten wanneer de beloofde werkzaamheden aan de infrastructuur van 

het woonwagenkamp in Steenbergen plaats gaan vinden en wanneer er een afspraak met de 

bewoners wordt gemaakt.  

Wethouder Baali zegt dat alle werkzaamheden naar zijn weten zijn uitgevoerd. Hij hoort het 

graag welke werkzaamheden nog missen. Hij zegt niet toegezegd te hebben in gesprek te gaan, 

hij was bereid om met de heer Lambers mee te gaan naar de locatie. Hij is er al meermaals 

geweest. Dat initiatief ligt bij de Volkspartij.  

 

Mevrouw Feskens vraagt wat de gevolgen kunnen zijn van het mogelijk voor drinkwater geschikt 

zijnde gebied in Kruisland voor agrariërs en boomkwekers.  

Wethouder Gommeren zegt dat er een milieueffectrapportage opgesteld moet worden waarin de 

gevolgen en vergoedingen worden bekeken.  

 

De heer Stoeldraijer stelt vragen naar aanleiding van het Just Transition Fund van de Europese 

Unie. Hij wil weten of er aanvragen zijn ingediend waar bedrijven uit Steenbergen bij zijn 

betrokken. In de categorie infrastructuur is nog geen aanvraag vanuit West-Brabant ingediend, 

ligt hier een kans voor Steenbergen? En hij wil weten of er al een medewerker van de gemeente 

verantwoordelijk is voor de subsidies.  

Wethouder Gommeren zegt dat er aandacht aan wordt besteed. De subsidieaanvragen lopen via 

de stedelijke regio. Infrastructuur is een van de sporen, maar het betreft vooral infrastructuur die 

te maken heeft met groene chemie. De markt voor subsidiespeurders is krap. Vanuit de regionale 

samenwerking zijn er mensen die er samen met ons naar kijken.  

De heer Stoeldraijer zegt dat er buisleidingen aangelegd moeten worden met PreZero, ligt hier 

een kans.  

Wethouder Gommeren zegt dit uit te moeten zoeken.  

 

De heer Verbeek vraagt of het klopt dat de lift in het oude gemeentehuis eeuwigdurend door de 

gemeente betaald wordt. Hij wil weten of erover is nagedacht dit af te kopen en daarmee tot een 

oplossing te komen.  

Wethouder Prent zegt dat het klopt. Daarvoor hebben we exclusieve rechten voor de trouwzaal. 

Voor zover ze zeet gaat het onderhoud van de lift mee naar volgend koopcontract.  

 

06. Jaarstukken 2022 

De heer van Es vraagt of er een inhaalslag gaande is wat betreft projecten en wat de resultaten 

zijn. Hij stelt voor om een lijst op te stellen met alle plannen en voornemens die nog op de plank 

liggen en te kijken welke uitgevoerd moeten worden en welke niet. Op pagina 27 wordt 

gesproken over de doorontwikkeling van Vraagwijzer en het subsidiebeleidskader, hij vraagt of er 

rekening gehouden wordt met het rekenkamerrapport over het Covid Noodfonds. Hij vraagt 

wanneer het integraal huisvestingsplan beschikbaar is. Hij vraagt waarom we nog niet op schema 

liggen met het omgevingsplan. Hij benoemt de aanpak van de entrees in de gemeente en dringt 
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aan op uitvoering in de geest van de aangenomen motie.  

De heer Kouwen vraagt zich af of we ook een positief resultaat hadden gehad zonder de hogere 

bijdrage uit het Rijk en als de niet uitgevoerde zaken wel waren uitgevoerd. Hij vraagt zich af waar 

de woningen voor nestverlaters gebouwd zijn, aangezien de smiley op groen staat. We houden 

veel geld over door de opvang van statushouders. Hij vraagt of het opvangen van meer 

statushouders tot meer geld zal leiden, want dan wordt het een verdienmodel over mensen 

heen. Hij vraagt of het college voornemens is meer mensen op te vangen. Er valt 13 miljoen 

anders uit dan begroot, waarom is dit bedrag zo hoog? Hij vraagt hoe het ervoor staat met de 

kerncoördinatoren, hebben we die nog in 2023? Hij vraagt welke instanties op de locatie 

Blauwstraat 30 zullen komen. De opvang van arbeidsmigranten bij bedrijven zou volgens plan 

verlopen, hij vraagt wat er precies gedaan is en hoe het zit met controle. Hij vraagt wat de 

verwachting is voor het bedrijventerrein in 2023 en hoe de lobby in den Bosch verloopt. Hij 

vraagt wat het college gaat ondernemen om minder mensen in de bijstand te krijgen en meer 

banen in de gemeente te creëren. Hij maakt zich zorgen over de lastendruk door gemeentelijke 

heffingen. Hij vraagt of het klopt dat nieuw personeel snel vertrekt om zich elders te laten 

inhuren en wat de gemeente hieraan gaat doen.  

De heer Stoeldraijer vraagt of er weer een rituele dans rondom de cijfers zal ontstaan. Hij sluit 

zich aan bij het voorstel van de heer van Es over de prioriteitenlijst. Hij vindt het jammer dat de 

monitor maatschappelijke effecten op een laag pitje is gezet. Hij zou graag zien wat de effecten 

zijn van het optrekken naar 130%. Het geld vanuit het Rijk voor de opvang van Oekraïense 

vluchtelingen zit nu in de algemene reserves. Hij ziet liever dat dit geld opzij wordt gezet 

waarvoor het is bedoelt omdat de oorlog nog niet voorbij is.  

De heer Weerdenburg zegt dat we zonder het geld voor de opvang met Oekraïners de algemene 

reserve dik 4 ton minder zou zijn. Een overschot van 2,5 miljoen kan daarmee een andere 

wending krijgen. Hij sluit zich aan bij het voorstel van de heer van Es. We hebben diverse 

verplichtingen richting de algemene reserves. Is er rekening gehouden met de prijsindexaties en 

is het voldoende wat doorgezet wordt of moeten diverse bedragen nog verhoogd worden? Alle 

verplichtingen die we hebben zouden opnieuw beoordeeld moeten worden, zijn ze nog wel nodig 

en zijn ze voor dit bedrag nog wel nodig? Wat hem betreft mag de fysieke herinnering aan het 

jubileumfeest per kern geschrapt worden. Voor de financiële afwikkeling van het jubileumfeest 

wordt verwezen naar het boekje dat we ontvangen hebben, daarin staat een halve pagina. Hij 

vraagt om een overzicht. Hij vraagt of hij terecht bezorgd is over de inhuur bij ziekte, of is het een 

incident.   

De heer Theuns zegt dat het bedrag van 2,5 miljoen mooi lijkt maar vooral komt door de 

positieve meevallers. Hij maakt zich zorgen over het personeel en de reorganisatie, gaat die nog 

wel lukken. Hij sluit zich aan bij de woorden van de heer van Es over de prioriteitenlijst. Hij vraagt 

of het een idee is om een deel van het bedrag van het Rijk voor de opvang van Oekraïners te 

gebruiken voor inburgering en scholing van deze mensen.  

De heer Verbeek vraagt of het klopt dat de formatie op orde is, als dat zo is waarom lijkt er dan 

sprake te zijn van een capaciteitstekort. Hij zegt uit te komen op een resultaat van -44.000 euro. 

Dat wordt vervolgens opgehoogd naar 2,5 miljoen door mutaties en voorzieningen. Je komt uit 

op een negatief saldo en geen vooruitgang. Hij vraagt hoe we dit gaan communiceren naar de 

inwoners. Hij heeft nog geen persbericht gezien.  Hij vraagt of we nog een grote minpost kunnen 

verwachten voor de inkomensregelingen omdat we de goederen van het Rijk al hebben 

ontvangen en opgemaakt. Hij spreekt zijn zorgen uit over de financiering van de 

grondexploitaties. Hij vraagt hoe efficiënt de gemeente Steenbergen werkt. Hoeveel uur is er 

bijvoorbeeld aan het jubileumjaar besteed.  
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De heer van der Wegen vraagt we de jaarrekening gaan presenteren aan inwoners. Er is in de 

jaarrekening meer uitgegeven dan dat er binnen is gekomen met een verschil van 44 duizend 

euro.  

De heer van Agtmaal zegt dat er weinig zichtbaar is van GvvP projecten. Hij wil graag zien dat hier 

zaken van afgerond gaan worden. Hij vraagt of het college het ook als een uitdaging ziet om deze 

projecten dit jaar uit te werken en of hier meer ambtelijke inzet voor nodig is. Dat heeft hij liever 

dan een prioriteitenlijst. Hij vraagt hoe het ervoor staat met de plannen rondom het AFC.  

 

Wethouder Gommeren zegt dat de capaciteit inderdaad een groot probleem is, zowel intern als 

extern. Daardoor worden projecten soms uitgesteld. We proberen de ambities waar te maken. Er 

zijn, zoals opgemerkt, veel incidentiele inkomsten. Hij deelt de zorgen voor de financiering van 

toekomstige projecten. Er moet een goede investeringsagenda opgesteld wordt waarin we ook 

doorkijken naar 2030. Concern control is goed aan het kijken naar plannen en investeringen en 

waar deze mogelijk doorgeschoven kunnen worden of verwijderd kunnen worden. De ambities 

staan niet onder druk. Er zal duidelijk gecommuniceerd worden naar de inwoners hoe we er 

financieel voor staan middels een infographic.  

Mevrouw Feskens vraagt of de raad iets te zeggen heeft over de prioritering van projecten.   

Wethouder Gommeren zegt dat die lijst ter informatie gedeeld zal worden met de raad. Via een 

motie kan de raad invloed uitoefenen.  

De heer van Es zegt dat we aan een lijst op zich niet zo veel hebben. Er moeten dingen van de lijst 

af. Zo bescherm je projecten die noodzakelijk zijn, zoals het GvvP en het integraal 

huisvestingsplan.  

Wethouder Gommeren is het hiermee eens.  

De heer Verbeek vraagt naar een toezegging om in de begroting van 2024 of 2025 een tijdspad te 

hebben met alle prioriteiten en hoe dat financieel gaat uitpakken.  

Wethouder Gommeren: zegt dat het 2.13A onderzoek voor de begroting wel rond zal zijn. Het  

andere laat langer op zich wachten. Hij zegt toe dit in de begroting van 2025 op te nemen.  

 

Wethouder Gommeren zegt dat er binnenkort een raadsmededeling komt over het 

omgevingsplan, we zijn op schema. De risicoreserve is bij de begroting 2023 met 600.000 euro 

opgehoogd. Bij de begroting 2024 kijken we opnieuw of deze opgehoogd moet worden. Hij zegt 

toe voor de besluitvormende vergadering een duidelijk financieel overzicht aan de raad te doen 

toekomen over het jubileumjaar. Voor het project AFC moet het inpassingsplan nog door het 

college heen, vervolgens gaat het onderdeel uitmaken van de ontwikkelplannen. Het 

ontwikkelplan komt waarschijnlijk het vierde kwartaal van dit jaar ter inzage.  

 

Burgemeester van den Belt maakt duidelijk dat er is geen sprake is van een reorganisatie. Het is 

een transitie die een aantal jaren geleden is gestart omdat we merkten dat we naar een 

ontwikkelorganisatie moeten. Ambities worden steeds groter en gemeenten krijgen steeds meer 

taken vanuit de Rijksoverheid. In perspectiefnota wordt zichtbaar dat college specifiek zegt dat er 

prioriteiten gesteld gaan worden en wat daar voor nodig is qua middelen. Binnen al die 

prioriteiten zullen we ook daar keuzes in moeten maken. We hebben veel inhuur maar niet meer 

dan in andere gemeenten. Wel zorgen dat er inhuur is voor vacatureruimte. Dat is 

arbeidsmarktcrisis. Het is moeilijk om onze vacatures in te vullen, er zijn geen mensen te vinden. 

Daar huren we mensen voor in. De traditionele ambtenaar zal snel doorstromen naar een 

grotere gemeente in een hogere schaal. Nieuwe generatie ambtenaren heeft ook andere werk-

privé behoeften, zoals het thuiswerken, daar moeten we in mee transformeren. Moeten 
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ambtenaren binden en boeien. Wat betreft de cijfers voor het jubileumjaar, die kan de raad 

gewoon krijgen. Is van een stichting. Bedrag wat in de krant stond klopt niet.  

Inhuur bij ziekten klopt, maar we zitten onder het landelijk gemiddelde. Als mensen langdurig 

ziek zijn moeten we gaan inhuren. De effecten van corona heeft gezorgd voor ambtenaren die 

langdurig ziek zijn. Dat creëert ook werkdruk.  

 

Wethouder Prent zegt dat het IAP eind dit jaar klaar zal zijn, dat wordt samen met de 

schoolbesturen gedaan. Het eerste concept is op 22 mei bestuurlijk besproken. We willen een 

verdieping. De Blauwstraat 30 is een vastgoed van de gemeente die moet voldoen aan de 

wensen van de verhuurder. In het licht van de uitbreiding van de bibliotheek is gezegd om deze 

verbouwing nu even niet te doen. Dat is in overleg met de bibliotheek. In de visie en het 

uitvoeringsprogramma dienstverlening wordt altijd gekeken naar verbetering. Er zijn al behoorlijk 

wat digitale producten bijgekomen waardoor belangrijke zaken steeds meer op afstand geregeld 

kunnen worden.  

 

Wethouder Baali zegt dat een van de twee kerncoördinatoren gaat vertrekken, volgende week 

vindt er een arbeidsvoorwaarde gesprek plaats met een nieuwe kandidaat. Het kost veel 

capaciteit om te handhaven op arbeidsmigranten. Wat dat betreft mogen we blij zijn dat het Rijk 

met meer geld over de brug komt. We hebben niet de mensen om alle KPI’s bij te houden. Het 

aantal mensen dat gebruikt maakt van schuldhulpverlening is vorig jaar gedaald en het aantal 

mensen dat gebruik maakt van een armoederegeling is gestegen. Mogelijk zit daar een verband. 

Wat betreft het huisvesten van statushouders, we weten niet of er een spreidingswet 

aangenomen zal worden in de toekomst en in welke vorm. Hij wil dit niet zien als een 

verdienmodel. Hij kan niet bij voorbaat toezeggingen doen over de taakstelling in de toekomst. 

Hij kan wel toezeggen dat hij terug komt bij de raad als hier iets in verandert. De motie 

nestverlaters wordt uitgevoerd, het deel kernverbinding wordt meegenomen in het nieuwe 

woonbeleid.  

 

Wethouder Remery zegt dat de entrees uitgevoerd zullen worden zoals destijds is aangegeven, 

het zal niet groter gemaakt worden. Alles wat terug komt gaat naar de algemene reserves. Het 

stadspark loopt volgens planning. De verlichting wordt berekend of het er in kan, anders is er 

extra financiering nodig. Wat betreft de GvvP, er is schriftelijk toegelicht hoe het ervoor staat. Het 

belangrijkste is dat de GvvP qua structuur blijft staan. Alles wat ertussen komt zorgt voor 

vertraging. Er is al extra capaciteit ingehuurd.  

 

De heer Kouwen zegt dat de rioolopbrengsten minder zijn dan was begroot, hij vraagt of dit zal 

leiden tot hogere vasten lasten. Wat betreft het personeel en de inhuur hoopt hij dat de raad 

meegenomen wordt in de keuzes die gemaakt worden. Hij vraagt of hier ook over gesproken is 

tijdens het VNG congress in Groningen.  

De heer Stoeldraijer hoopt op steun om het geld vanuit het Rijk voor de opvang van Oekraïners 

op een andere manier in te zetten.  

De heer Verbeek benoemt nogmaals zijn vraag over efficiënt werken.  

 

Burgemeester van den Belt zegt dat er efficiënt gewerkt wordt. We zijn weer begonnen met 

tijdschrijven, zo maken we inzichtelijk hoeveel arbeidsuren een project kost.  
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Wethouder Baali zegt dat de regio voldoende opvangplekken heeft voor vluchtelingen uit 

Oekraïene. Het lukt ook om passende andere huisvesting te vinden, we hebben dus niet 9,5 ton 

nodig voor huisvesting. Daarom is er zo veel geld gekomen. Hij raadt het niet aan dit geld te 

oormerken.  

De heer Verbeek zegt dat de ambtenaren die zich hebben ingezet niet van dit geld betaald zijn.  

Wethouder Baali zegt dit te laten uitzoeken.  

 

Wethouder Remery zegt dat op pagina 52 het antwoord staat op de vraag over de riolering.  

 

De voorzitter concludeert dat het stuk doorgaat als hamerstuk naar de besluitvormende 

vergadering van 29 juni.  

 

07. Begrotingswijzigingen verbonden partijen 2023 

De heer Hobo vraagt hoe het kan dat de kosten verder oplopen, deze zouden toch omlaag 

moeten gaan? Hij vraagt hoe het kan dat het ziekteverzuim bij de verbonden partijen zo hoog is. 

De toename van de kosten zijn niet meegenomen in de huidige begrotingen en komen in de 

tussenrapportage, hij vraagt of hier volgend jaar een stelpost voor kan worden opgenomen. Ook 

wil hij weten of de extra kosten in de pas lopen met de inflatie. 

 

Wethouder Gommeren zegt toe deze vragen voor de besluitvormende vergadering van 29 juni 

2023 schriftelijk te beantwoorden.  

De voorzitter concludeert dat het stuk doorgaat als bespreekstuk naar de besluitvormende 

vergadering van 29 juni.  

 

08. Zienswijze beleidsbegrotingen verbonden partijen 2024 

De voorzitter concludeert dat het stuk doorgaat als hamerstuk naar de besluitvormende 

vergadering van 29 juni.  

 

09. Wijziging Algemene subsidieverordening 

De heer Huijbregts vraagt hoe het nieuw toegevoegde beleidsterrein duurzaamheid qua 

subsidiering in gaat vullen.  

De heer Kouwen vraagt hoe het college de belangrijke aanbevelingen gaat borgen in deze 

subsidieverordening. Aan artikel 23 wordt een tweede lid toegevoegd, hij vraagt wat het college 

hiermee bedoelt. Hij vraagt hoe het vraagstuk rondom maatschappelijk vastgoed meegenomen 

wordt in de subsidiewijziging. Ook de aanbevelingen van de Rekenkamer zou hierin opgenomen 

kunnen worden.  

Wethouder Baali zegt dat je inderdaad het liefste iemand zou willen hebben die bekend is met 

alle subsidies, maar die uitdaging krijgen we nog niet ingevuld. Dit moet je goed doen als je het 

doet. Op het moment dat de raad daar prioriteit aan wil geven ten opzichte van andere projecten 

dan kan de raad dit bij de perspectiefnota inbrengen.  

 

De Heer Kouwen vraagt wat er nodig zou zijn. Zo iemand betaalt zichzelf terug.   

Wethouder Baali is bereidt om in de vorm van een memo op te stellen wat er nodig zal zijn, dit 

kan niet in detail gezien de capaciteit. De raad kan dan afwegen wat er met die informatie gedaan 

wordt. Wat betreft duurzaamheid, het kunnen allerlei zaken zijn. Als de raad voorbeelden wil 

moet dat schriftelijk beantwoord worden. Artikel 23 is een hardheidsclausule.  
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De voorzitter concludeert dat het stuk doorgaat als bespreekstuk naar de besluitvormende 

vergadering van 29 juni.  

 

10. Ingekomen stukken 

Wethouder Remery zegt dat er een tussenuitspraak is in de zaak Carolinapolder. Wanneer de 

definitieve uitspraak volgt weten we niet. Er zal binnen nu en twee weken een raadsmededeling 

komen van het college waarin hier nader op ingegaan wordt.  

 

De heer Verbeek stelt vragen over de watertorenweg die gereconstrueerd gaat worden. Hij wil 

weten hoe het ervoor staat en hoe mensen betrokken worden. Hij verzoek dit ingekomen stuk te 

agenderen voor de oordeelvormende vergadering van september.  

Wethouder Remery zegt dat er niet is gecommuniceerd naar inwoners. Er zal eerst naar inwoners 

worden gecommuniceerd voordat er in de raad over wordt gesproken. Later zal de raad 

geïnformeerd worden.  

 

Mevrouw Feskens vraagt of de bevoegdheid voor scenariokeuze bij de raad of bij het college ligt. 

Ze wil weten wat het handboek vitale vesting inhoudt, aangezien het geen fysiek handboek is. Ze 

wil ook weten wanneer met uitvoering gaat geven aan het BRO rapport.  

Wethouder Gommeren zegt dat de scenariokeuze door het college wordt gemaakt, daar ligt de 

bevoegdheid. Hij zal nagaan wat voor document het handboek is en het naar de raad toesturen. 

Wanneer we verder gaan met de uitvoering wordt meegenomen in het centrumoverleg.  

 

Mevrouw Feskens vraagt waar we staan in het traject van de RIA.  

Wethouder Remery zegt dat we de enige gemeente zijn die zo transparant naar voren komt. Als 

raad is gezamenlijk een zienswijze ingediend, we lopen voorop.  

Mevrouw Feskens vraagt over de woondeal.  25% Van de woningen is voor nestverlaters, komt 

dat nog bovenop wat in de woondeal staat?  

Wethouder Baali zegt dat we niet 25% erbij kunnen doen. De gemeente voldoet aan het 

nestverlatersbeleid. Sociale huurwoningen en goedkope koopwoningen zijn voor nestverlaters. 

Het wordt allemaal meegenomen in het nieuwe woonbeleid.   

 

11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:30 

 


